
  

                  

 
Notulen van de Algemene ledenvergadering gehouden op maandag 22 mei 2023 om 20.00 uur   
Jan Janz Costerstraat 1 te Sint Annaparochie (naast opbaarcentrum Bildtse Fleugel) 
 
Aanwezig: Hinke Leistra (voorzitter), Pieter de Grijs, Antje Hansma, Eerde Kalsbeek, Hans van der 
Galiën, Johannes van der Galiën, Gert Beimers, dhr. T. Brandsma, dhr. N.P. van der Kooi, mevr. A. de 
Vries - Lautenbag, dhr. O. Bruinsma en mevr. T. Bruinsma-Koopmans, Wietske van der Meer 
(notulist) 
 
Met kennisgeving afwezig: dhr. J. Leistra, dhr. W. Koopmans, dhr. R. Hoekstra 
 
Opening en welkom 
Hinke heet iedereen van harte welkom op de ledenvergadering. De spreker van de 
Natuurbegraafplaats heeft zich helaas afgemeld.  
Hinke wil de agenda vaststellen. Dhr. Brandsma verzoekt om punt 10 van de agenda te halen en dit 
volgend jaar te behandelen. Dit is akkoord. Hinke licht dit toe aan de andere aanwezigen. Dhr. 
Brandsma kan zich niet vinden in een aantal artikelen in de nieuwe concept statuten. Dit betreft o.a.  
feit dat leden niet kunnen verhuizen naar een andere vereniging en het artikel dat gaat over 
‘actuariële reserve’. Hinke geeft aan dat we de punten van dhr. Brandsma in de loop van dit jaar 
bespreken en dat het punt volgend jaar weer op de agenda van de jaarvergadering gezet wordt.   
De agenda wordt dan volgend jaar zoveel mogelijk via e-mail verspreid aan de leden. Dit jaar komt er 
een vooraankondiging over dit agendapunt in de jaarlijkse nieuwsbrief. 
 
Notulen d.d. 2 mei 2022 
Er zijn geen opmerkingen naar aanleiding van de notulen. De notulen worden goedgekeurd. Hetty 
van der Zee wordt bedankt voor het maken van de notulen.  
 
Naar aanleiding van de notulen 
Johannes van der Galiën merkt op dat Muneris nu Respekt heet.   
 
Opnoemen overledenen 2022 
Er zijn 20 leden van de vereniging overleden in 2022. Pieter leest hun namen voor. Daarna leest 
Hinke het gedicht ‘wanneer iemand weg is’. Er waren 11 begrafenissen en 9 crematies.   
 
Financieel verslag 
Pieter licht het financieel verslag toe. Het jaar 2022 is afgesloten met een positief resultaat van  
€410,-. Dhr. Brandsma zou graag een splitsing zien van kosten en opbrengsten. Pieter geeft aan dat 
erop dit moment 1681 leden en 2 donateurs zijn. Het kostenpercentage is 22,2.    
 
Verslag kascommissie   
In de vorige jaarvergadering was dhr. K. van der Vies benoemd in de kascommissie. Vanwege 
gezondheidsredenen was het voor hem helaas niet mogelijk de kas te controleren. Als vervanger is 
Wytze Koopmans gevraagd.  
  



De kascommissie bestond daarom uit Rienk Hoekstra en Wytze Koopmans. Zij zijn niet aanwezig. 
Tijdens de kascontrole hebben ze de boeken in orde bevonden en hiervoor hun handtekening gezet.  
 
Volgend jaar bestaat de kascommissie uit Rienk Hoekstra, Wytze Koopmans. K. van der Vies is 
reserve-lid.   
 
Contributie en ledenkorting 2023 
Het bestuur stelt voor om de contributie en de ledenkorting gelijk te houden aan 2022. De 
contributie bedraagt € 25,00 per jaar. De ledenkorting is € 1.000,00 per lid. De vergadering is 
akkoord. 
 
Bestuursverkiezing :   
Aftredend en niet herkiesbaar zijn Hinke Leistra – Wijbenga en Antje Hansma – de Vries. Het bestuur 
stelt voor om de leden Johan Leistra en Nanne Pieter van der Kooi te benoemen in het bestuur. De 
vergadering stemt hiermee in.  
Johan Leistra kon vanavond niet aanwezig zijn. Nanne Pieter van der Kooi stelt zich kort voor. 
 
Eerde neemt het woord om Hinke en Antje te bedanken voor hun inzet de afgelopen jaren. Als dank 
voor hun werk ontvangen Hinke en Antje een bosje bloemen en een beeldje. Hinke en Antje kijken 
met plezier terug op hun tijd in het bestuur van de uitvaartvereniging. Namens de leden bedankt dhr. 
Brandsma de dames voor hun inzet.   
 
Lonen volgens cao uitvaartwezen 
Pieter licht toe dat de cao per 1-8-22 met 3,5% verhoogd is en per 1-1-23 met 3%. De cao loopt tot 
2024. De lonen worden betaald volgens de cao.  
 
Statuten wijzigen n.a.v. Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen  
Zoals vermeld bij ‘opening en welkom’ zal dit agenda punt tijdens een volgende vergadering worden 
behandeld.  
 
Nieuws van het bestuur 
In het afgelopen jaar is redelijk veel tijd besteed aan de Wbtr.  
De gemiddelde leeftijd van de leden is 54 jaar, dit is hoger dan eerder. Jongere leden melden zich 
best vaak af. Op 18-jarige leeftijd is een uitvaart nog ‘ver van hun bed’. 
 
Spreker van Natuurbegraafplaats Friesland 
Helaas kon de spreker van vanavond niet aanwezig zijn. Het onderwerp is wel interessant, wellicht 
dat we volgend jaar opnieuw kunnen proberen om een afspraak te maken.   
Joh. van der Galiën geeft aan dat er bij een begrafenis op een natuurbegraafplaats wel verschillende 
aspecten zijn waar rekening met gehouden moet worden, o.a. met kleding en soort kist.  
Gert Beimers vindt het mooie begraafplaatsen. Tegenwoordig wordt er bij het ontwerpen/maken van 
kisten rekening gehouden met de voorwaarden die gelden bij natuurbegraafplaatsen.   
Er wordt door de aanwezigen besproken wat, voor hen, de voor- en nadelen zijn van begraven en 
cremeren. En waarom er eventueel gekozen wordt voor een natuurbegraafplaats.  
 
Rondvraag 
Er zijn geen vragen voor de rondvraag. 
 
Sluiting en nazit 
Hinke bedankt iedereen voor zijn/haar aanwezigheid en biedt de mogelijkheid om nog even na te 
zitten. Voor straks wenst ze een ieder wel thuis en tot ziens.  

  


